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Vragen van het lid Zijlstra (VVD) aan
de ministers van Onderwijs, Cultuur
en Wetenschap en van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over de
toelating van het Alternatief Voor
Vakbond tot cao-onderhandelingen.
(Ingezonden 28 augustus 2009)

1
Bent u bekend met de problemen die
het Alternatief Voor Vakbond (AW)
sinds haar oprichting in 2005 ervaart
met toetreding tot cao-tafels,
bijvoorbeeld bij de onderhandelingen
over de universiteits-cao waar zij
door alle betrokken partijen werd
geweerd?

2
Kunt u aangeven hoe het kan zijn dat
in sociale onderhandelingen nieuwe
toetreders tot die onderhandeling
kunnen worden geweerd op basis
van oude convenanten en
achterhaalde regels?

Deelt u de mening dat door de
samenstelling van haar huidige
ledental en haar missie een partij
zoals het AW een geschikte
onderhandelingspartner is om de
belangen te vertegenwoordigen van
jongeren en andere groepen wier
belang door de gevestigde bonden
niet of slecht worden
vertegenwoordigd?

6
Deelt u de mening dat een
toelatingscriterium op basis van
ledental een negatief effect heeft op
de toetreding van nieuwe partijen,
omdat zij eerst voldoende leden
moeten werven alvorens zij voor die
leden invloed kan beginnen uitte
oefenen, terwijl het voor leden pas
interessant wordt om lid te worden
als de nieuwe partij aan de
onderhandelingstafel mag
plaatsnemen? Indien nee, waarom
niet? Indien ja, op welke termijn kunt
u dit criterium aanpassen?

kartelvorming bij de
cao-onderhandelingen doorbroken
wordt, zodat nieuwe partijen
gemakkelijker kunnen aanschuiven?

1 de Volkskrant, 13 juli 2009: «CNV ziet slechts
belang oudere werknemer»
http://www.volkskrant.nl/economie/
articlei 257511.ece/CNV_ziet_slechts_
belang_oudere_werknemer

Kunt u verklaren hoe het kan zijn dat
uw ministeries meewerken aan het
weren van deze vakbond van de
onderhandelingstafel?

4
Deelt u de mening van de vertrekkend
voorzitter van CNV-jong Klaas Pieter
Derks, zoals hij die in een recent
interview met de volkskrant uitte, dat
de gevestigde vakbonden te weinig
opkomen voor de belangen van
jongeren? Kunt u dat toelichten?1

Deelt u de mening dat toetreding van
bijvoorbeeld het AW tot de
cao-onderhandelingen bespoedigd
moet worden, juist omdat zij een
ander en ook jonger publiek trekt dan
de gevestigde vakbonden en
daarmee nochtans onderbelichte
belangen zal versterken?

8
Welke acties gaat u ondernemen om
ervoor te zorgen dat de huidige
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